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Utvalg: Helse- og velferdskomiteen 
Møtedato: 04.05.2011 
Sak: 10/11  
 
Resultat: Behandlet 
Arkivsak: 11/12401 
Tittel: BOLIGSOSIALT FELLESOMRÅDE- PRIVAT FORSLAG FRA SVEIN 

OTTO NILSEN (DEM)  
 
Behandling: 
Saken ble behandlet med 12 medlemmer tilstede. 
 
Skriv fra beboer i Klostergt utdelt. 
 
Hanne Moe Bjørnbet (Ap) og Elin Marie Andreassen (FrP) foreslo slik innstilling 

1) Bystyret avviser forslaget. 
2) Bystyret ber rådmannen holde fokus på nødvendig vedlikehold av kommunale bygg, samt ha 

en kontinuerlig vurdering av beboersammensetning i kommunale bygårder.  
 
Hanne Moe Bjørnbet (Ap) og Elin Marie Andreassen (FrP) foreslo slik merknad: 
Merknadsstillerne viser til at svært få gårder har fellesarealer som er egnet til møter, julebord, 
kursvirksomhet, sammenkomster eller annen type aktivitet. Det framholdes derfor at mulighetene til å 
låne eller leie egnede lokaler i andre kommunale bygg må gjøres kjent. 
 
Der hvor det i dag eksisterer fellesområder i kommunale bygg, må det legges til rette for at disse kan 
benyttes til beboerstyrt aktivitet, underlagt enkle retningslinjer som sikrer vedlikehold og sikkerhet i 
lokalene.  
Der det er ønskelig og praktisk mulig bør det legges til rette for at beboerne skal kunne bidra med 
egeninnsats til oppgradering av bomiljøet, for eksempel utearealer.  
 
Klager og konflikter i saker som omhandler kommunale boliger, må løses av kommunen. 
 
Siri Holm Lønseth (H) tok opp Tone Stavs forslag fra Byutviklingskomiteen. 
Bystyret ber rådmannen legge til rette for boligsosiale nettverk i kommunale bygårder. 
 
Det legges opp til at enkelte felleslokaler kan settes i stand av beboerne på dugnad slik at lokalene 
kan bli mer brukerstyrt etter enkle retningslinjer som sikrer vedlikehold og sikkerhet i lokalene.  
 
Kommunen skal i minst mulig grad ha påvirkning på prosjektet, men må behandle eventuelle klager 
og konflikter som kan oppstå. 
 
Votering. 
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Holm Lønseth forslag falt mot 3 stemmer (2H, PP) 
Bjørnbet og Andreassens forslag pkt 1 ble vedtatt mot tre stemmer (2H, PP) 
Bjørnbet og Andreassens forslag pkt 2 ble enstemmig vedtatt 
 
Ap/FrP sin merknad fikk tilslutning fra SV, Rødt, PP og H, og følger saken som en flertallsmerknad. 
 
 
VEDTAK: 
Saken sendes bystyret med slik 
 
INNSTILLING  

1) Bystyret avviser forslaget. 
2) Bystyret ber rådmannen holde fokus på nødvendig vedlikehold av kommunale bygg, samt ha 

en kontinuerlig vurdering av beboersammensetning i kommunale bygårder.  
 
Følgende FLERTALLSMERKNAD fra partiene Rødt, SV, Ap, H, FrP, PP følger saken: 
Merknadsstillerne viser til at svært få gårder har fellesarealer som er egnet til møter, julebord, 
kursvirksomhet, sammenkomster eller annen type aktivitet. Det framholdes derfor at mulighetene til å 
låne eller leie egnede lokaler i andre kommunale bygg må gjøres kjent. 
 
Der hvor det i dag eksisterer fellesområder i kommunale bygg, må det legges til rette for at disse kan 
benyttes til beboerstyrt aktivitet, underlagt enkle retningslinjer som sikrer vedlikehold og sikkerhet i 
lokalene.  
Der det er ønskelig og praktisk mulig bør det legges til rette for at beboerne skal kunne bidra med 
egeninnsats til oppgradering av bomiljøet, for eksempel utearealer.  
 
Klager og konflikter i saker som omhandler kommunale boliger, må løses av kommunen. 
 
Saksordfører: Hanne Moe Bjørnbet (Ap) 
 
 
Hanne Moe Bjørnbet 
Komiteleder 
 
         Knut Ole Bleke 
         Komitesekretær 
 
 
Elektronisk dokumentert godkjenning uten underskrift 
 


